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Radna Powiatu Gryfickiego

                                                                                                    Szanowny Pan
                                                                                                    Ryszard CHMIELOWICZ
                                                                                                    Starosta Powiatu Gryfickiego

                                                                                                    Za pośrednictwem
                                                                                                    Sz. P. Grzegorz Szafrański
                                                                                                    Wiceprzewodniczący Rady Powiatu

Interpelacja

W sprawie: utworzenia połączeń komunikacyjnych między powiatem gryfickim a powiatem
kołobrzeskim.

Mając na względzie troskę o dobro wspólne i  bezpieczeństwo mieszkańców, działając na podstawie
Art.21 z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym zwracam się z interpelacją o nawiązanie
współpracy  Z  przedstawicielami  Starostwa  Powiatowego  w Kołobrzegu  celem utworzenia  połączeń
między powiatami.

Mieszkańcy miejscowości m.in., Trzebiatowa, Gołańczy Pomorskiej, Gosławia, Siemiedarżna, Paliczyna
zostali  pozbawieni  możliwości  dojazdu  do  pracy,  szkoły,  szpitala  itd.  Jedyny  przewoźnik,  od  lat
wykonujący usługi  przewozu osób na  trasie  Trzebiatów-Kołobrzeg zaprzestał  ich  świadczenia.  Tym
samym mieszkańcy ww. miejscowości stracili możliwość swobodnego przemieszczania się. Wiadomym
jest też, że również mieszkańcy Gryfic jeżdżą do Kołobrzegu do pracy, szkoły, lekarza czy na zakupy.

Pozbawienie mieszkańców możliwości korzystania z transportu publicznego to nie tylko wykluczenie
komunikacyjne ale również społeczne, powodujące brak możliwości uczestniczenia w wielu aspektach
ich życia.

W  trosce  o  mieszkańców  wnoszę  o  podjęcie  działań  zmierzających  do  rozwiązania  zaistniałego
problemu. Połączenia komunikacyjne o zasięgu ponad powiatowym usprawnią mieszkańcom 
możliwość dostępu do siedzib Powiatu.

Utworzenie linii komunikacyjnej łączącej siedziby powiatów stanowić będzie rozwiązanie problemów
społecznych naszych mieszkańców 

Z poważaniem

Joanna Duzinkiewicz


